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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2018/19:212 Polismyndighetens förslag 

Nyligen uttalade sig rikspolischefen Anders Thornberg i Dagens Nyheter om 
behovet av att bryta tillväxten i de kriminella miljöerna. Polismyndigheten 
lämnade redan i november förra året över en promemoria till regeringen med 
förslag på åtgärder från regeringen och andra aktörer. Rikspolischefen pekade 
sin intervju återigen på behovet av att de förslag som myndigheten lämnat ska 
bli verklighet. Det handlar bland annat om krav på registrering av kontantkort, 
möjlighet att upprätta förbuds- och visitationszoner samt utökade möjligheter 
till husrannsakan, kameraövervakning och insamling av biometriska uppgifter. 
Moderaterna har länge pekat på behovet av flera av de åtgärder som 
Polismyndigheten nu efterlyser. 

Med anledning detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Avser ministern att genomföra de förslag som Polismyndigheten och 
rikspolischefen efterlyser i sin promemoria?  

………………………………………

Johan Forssell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-13
Besvaras senast
2019-02-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


